

EN

Music producer, vocalist and DJ, French Ghanaian artist PÖ has been a long time affiliate of the Nyege Nyege crew.

She challenges your dancing shoes with afrocentric sets from Luanda to Kingston, Accra to Bahia, weaving together forgotten connections on the dancefloor and unlocking bodies for ultimate freedom.

She intertwines the colors of dancehall and heavy Brazilian funk with high speed caribbean madness and footwork, occasionally giving moments of relief before diving right back into some raging kuduro.

Breaking up rhythms, switching up paces, her sets are a trove of discoveries and unexpected connections in high intensity energy.

PÖ released her debut album “Cociage” under the label Hakuna Kulala in March 2023. An electronic project of vocal experimentation that contrasts with her fiery and uplifting dj sets; a universe filled with tracks that range from ghostly ambient to post punk polyphonies. An expression of the darker and more introspective side of her and a statement of independence and multiplicity that evokes her own identity.

PÖ has turned up the heat at major festivals like Nyege Nyege, We Love Green, Roskilde, Peacock Society, Primavera Sounds, Borderline....

SHORT VERSION

PÖ challenges your dancing shoes with afrocentric sets from Luanda to Kingston, Accra to Bahia, weaving together forgotten connections on the dancefloor and unlocking bodies for ultimate freedom.

She intertwines the colors of dancehall and heavy Brazilian funk with high speed caribbean madness and footwork, occasionally giving moments of relief before diving right back into some raging kuduro.

Breaking up rhythms, switching up paces, her sets are a trove of discoveries and unexpected connections in high intensity energy.

PÖ has turned up the heat at major festivals like Fusion, We Love Green, Roskilde, Peacock Society, Primavera Sounds, Montreux Jazz Festival...

LINKS

[RINSE FRANCE MIX](#)

[KIOSK RADIO MIX](#)

[SOUNDCLOUD](#)

[INSTAGRAM](#)

[OROKO RADIO MIX](#)

[PAM CLUB ARTICLE](#)

FR

Productrice, DJ et chanteuse, l'artiste Franco-Ghanéenne PÖ du collectif Nyege Nyege taquine les corps avec des sets Afrocentrés où les connexions se font de Luanda à Kingston, d'Accra à Sao Paulo afin d'ouvrir les portes des possibilités de mélange de genres et d'univers.

A la manière d'une alchimiste en quête perpétuelle d'alliages musicaux, elle prépare minutieusement ses recettes pour transformer le son en or.

Elle décante les kicks du kuduro dans les couleurs du dancehall, combine la frénésie du bouyon avec la pesanteur de la funk et incorpore le footwork survotlé à la suave cumbia pour livrer des sets à sa propre sauce, pleins de perles et de pépites.

PÖ a sorti son premier album solo "Cociage" sur le label Hakuna Kulala en 2023; un projet d'expérimentation vocale plus sombre, en contraste avec l'énergie solaire de ses dj sets. Une onde à voix tantôt nue et harmonieuse, tantôt gurrutale et drapée d'effets électroniques pour en tirer des morceaux qui vont de l'ambient au post-punk polyphonique.

PÖ a chauffé les scènes de festivals comme Rio Loco, We Love Green, Suds à Arles, Peacock Society, Roskilde, Africolor...

VERSION COURTE

PÖ taquine les corps avec des sets Afrocentrés où les connexions se font de Luanda à Kingston, d'Accra à Sao Paulo afin d'ouvrir les portes des possibilités de mélange de genres et d'univers.

A la manière d'une alchimiste en quête perpétuelle d'alliages musicaux, elle prépare minutieusement ses recettes pour transformer le son en or.

Elle décante les kicks du kuduro dans les couleurs du dancehall, combine la frénésie du bouyon avec la pesanteur de la funk et incorpore le footwork survotlé à la suave cumbia pour livrer des sets à sa propre sauce, pleins de perles et de pépites.

PÖ a chauffé les scènes de festivals comme Rio Loco, We Love Green, Suds à Arles, Peacock Society, Roskilde, Africolor, Festival de Jazz de Montreux, Fusion...